

## 台灣原聲童聲合唱團簡介

台灣原聲童聲合唱團成立於2008年6月，隸屬「台灣原聲教育協會」，指揮為布農族的馬彼得校長。團員皆為南投玉山山麓各部落的原住民孩童，大多數家境困難，但他們認真學習、用心唱歌，其歌聲來自心靈深處，清澈、純淨又和諧，彷彿天籟。

台灣原聲教育協會希望透過教育，培育原住民孩子成為具有使命感的典範，以帶動部落成長；也希望透過具有國際水準的合唱團，保存傳揚原住民傳統音樂，讓世界聽見玉山唱歌。

### Biography of Vox Nativa Choir

Vox Nativa Choir was established in 2008 under Taiwan Vox Nativa Association which is located in Taiwan Nantou County, beneath the Jade Mountain. The Choir's director, Bukut Tasvaluan, is himself an aborigine of the Bunun tribe. All of the choristers are aboriginal kids and majority of them are from the Bunun tribe. The choristers are mostly from remote regions and harsh families. But they are serious learners whose voices are clear, pure, harmonious, and from the depth of their souls.

Taiwan Vox Nativa Association aims to cultivate talented youngsters from minority ethnicity to become tribal role models and give back to the tribes. The association also hopes, through its choir, to preserve and spread aboriginal music and lets the whole world listen and enjoy the voice from Taiwan.



Contact to Her-Daw, Che 車和道 0953-678981(Taiwan) 1-408-3963697(USA) [herdawche@gmail.com](mailto:herdawche@gmail.com)



## 大事紀

- 2010.05 受邀參加上海世界博覽會，於台灣館開幕典禮演出
- 2011.07 參加香港國際青少年合唱比賽獲童聲組金獎及民歌組銀獎
- 2011.10 於建國百年國慶大典中演唱「百年禮讚」組曲
- 2012.03 受邀赴北京於金融家年會「寶島之夜」專場演出
- 2013.07 受邀出訪美國加州參加國慶領唱國歌及國慶遊行
- 2013.07 受邀於美國印第安青年領袖會議 UNITY Conference 演唱及交流
- 2013.12 受邀於總統府「總統文化獎」頒獎典禮演唱
- 2014.08 受邀赴日本參加第28屆東京國際兒童合唱節，並隨總統夫人周美青女士於東京博物館參加台北故宮博物院「神品至寶」開展演出
- 2014.11 受邀於台中洲際棒球場參加「21U第一屆世界棒球賽」開幕領唱國歌
- 2015.09 赴德國、波蘭、奧地利三國參訪巡演，與波蘭波茲南夜鶯合唱團、波茲南市立男童合唱團、柏林綜合中學合唱團，及維也納少年合唱團交流聯演，並於柏林、波茲南、維也納三地舉行專場音樂會
- 2015.09 出席我國致贈德國歷史博物館「1921年中德協約」精緻複印本贈約典禮並演出

## Major Events

- 2010,05 - During the 2010 World Expo in Shanghai, performed in Taiwan Pavilion Opening Ceremony.
- 2011,07 - Participated in Hong Kong International Youth Chorus Competition, winning the Gold prize in the Children's Choir category and Silver prize in the folk song category.
- 2011,10 - Performed in Republic of China's centennial national day celebration.
- 2012,03 - Invited to perform in Beijing's "Formosa Night" festival.
- 2013,07 - Invited to America's Independence Day Parade in California, and sang National Anthem.
- 2013,07 - Invited to perform in UNITY Annual Conference in Los Angeles.
- 2013,12 - Invited to sing in Taiwan's Presidential Palace in an award ceremony.
- 2014,08 - Participated in 28th Tokyo Children's Chorus Festival. Performed in Tokyo Historical Museum Exhibition.
- 2014,11 - Performed in the opening ceremony of 21U World Baseball Games.
- 2015,09 - Visited and joint concert with Poznan Nightingales Choir (conducted by Maciej Wieloch).
- 2015,09 - Visited Poland's Poznan Music School. Joint Concert with Poznan City Boys Choir (conducted by Jacek Sykulski).
- 2015,09 - Introduced by Christan Yost, visited, home stayed, and conducted joint concert with Berlin Bettina Von Arnim Schule.
- 2015,09 - Participated and performed in Taiwan-Germany Historical Museum Ceremony in Berlin, Germany.
- 2015,09 - Visited Palais Augarten, the boarding school for the Vienna Boys Choristers. Jointed concert with WSK's Haydn Choir (conducted by Jimmy Chiang).